



## YUKON CANADA

### ORDER-IN-COUNCIL 2023/75 SUPREME COURT ACT

Pursuant to section 8 of the *Supreme Court Act*, the Commissioner in Executive Council orders

- 1 Robyn Coffin and (Anna) Josefine Stoffel are appointed as deputy clerks of the Court.
- 2 The appointment of Azim Hosein as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2022/141 is revoked.
- 3 The appointment of Danielle Daffe as a deputy clerk of the Court made by Order-in-Council 2018/59 is revoked.
- 4 The appointments of Robyn Coffin and (Anna) Josefine Stoffel as deputy clerks of the Court made by Order-in-Council 2022/186 are revoked.

Dated at Whitehorse, Yukon,

*May 4*

, 2023

### DÉCRET 2023/75 LOI SUR LA COUR SUPRÊME

La commissaire en conseil exécutif, conformément à l'article 8 de la *Loi sur la Cour suprême*, décrète :

- 1 Robyn Coffin et (Anna) Josefine Stoffel sont nommées greffières adjointes de la Cour.
- 2 La nomination de Azim Hosein à titre de greffier adjoint de la Cour, effectuée par le Décret 2022/141, est révoquée.
- 3 La nomination de Danielle Daffe à titre de greffière adjointe de la Cour, effectuée par le Décret 2018/59, est révoquée.
- 4 Les nominations de Robyn Coffin et (Anna) Josefine Stoffel à titre de greffières adjointes de la Cour, effectuée par le Décret 2022/186, sont révoquées.

Fait à Whitehorse, au Yukon,

le *4 mai*

2023

*Afne Beuel*

Commissioner of Yukon/Commissaire du Yukon